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Protokoll fört vid KAS styrelsemöte 2011-05-08 
Deltagare: 

Ulf Thylander (ordf), Tomas Eriksson, Peter Eklund, Nichlas Strandberg,  

Eva Svensson, Barbro Lorentzon, Magnus Sandahl, Karin André (sekr) 

 

1. Mötets öppnande 

 Ulf förklarade dagens möte öppnat och hälsade nya ledamöter välkomna. 

 

2. Godkännande av dagordning 

 Ett antal punkter anmäldes och lades till punkten 8. Övrigt. 

 

3. Val av Sekreterare för mötet 

 Till sekreterare valdes Karin André. 

 

4. Val av Justerande för protokollet 

 Till justerande valdes Eva Svensson. 

 

5. Konstituering av styrelsen 

Styrelsen består av följande ordinarie ledamöter; Ulf Thylander (ordförande), 

Magnus Sandahl, Martin Åberg, Karin André, Peter Eklund, Nichlas Strandberg, 

Lena Borglund, Tomas Eriksson, Ove Olsson samt Suppleanter; Mia Thylander, 

Eva Svensson, Barbro Lorentzon. 

 

Till Vice ordförande valdes Nichlas Strandberg 

Till Sekreterare valdes Karin André 

Till vice sekreterare valdes Barbro Lorentzon 

Till Firmatecknare valdes Ordförande Ulf Thylander, Kassör Peter Eklund samt 

Hamnkapten Ove Olsson, som alla tecknar firma var för sig. 

 Ny Webmaster är Mia Thylander. 

 

6.  Arbetsgrupper 

Hamnen Ove Olsson sammankallande samt Peter Eklund, Ove 

Eriksson, Tomas Eriksson, Krister Larsson, Gunnar Märs, 

Reine Olsson. 

Kommunikation Mia Thylander sammankallande samt Nichlas Strandberg, 

Bertil Gustavsson, Magnus Sandahl. 

Aktiviteter Tomas Eriksson sammankallande samt Martin Åberg. 

Kommunal dialog/info/Ö-råd 

 Ulf Thylander sammankallande samt Arne Karlsson. 

Sjöbodar Sture Randvik sammankallande samtTomas Eriksson, Per 

Olowson, Stanley Eriksson, Nichlas Strandberg. 
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Lekplats Martin Åberg sammankallande samt Maria Randvik,  

 Jenny Borg. 

Återvinningsstation 

 Bertil Gustavsson sammankallande samt Ulf Thylander. 

Kalvsundsbarnen Anna Isaksson och Karin André kontaktpersoner. 

Badplats Pelle Karlsson kontaktperson. 

Internet Nicklas Strandberg sammankallande samt Karin André, 

Pelle Märs, Magnus Sandahl. 

 

7. Uppföljningsärenden 

     a.  5-knopsskyltar 

 Inget nytt att rapportera. 

     b.  Parkering Framnäs 

 Avvaktar fortfarande återkoppling från Bo Hultskär. 

c.  "Hela Sverige skall leva" 

 Beslutades att Eva Svensson blir vår kontaktperson för projektet "Hela 

Sverige skall leva" som skall göra förstudie för att ta fram lokala 

utvecklingsplaner. 

      

8.  Övriga frågor  

Årsmötesprotokollet 

Peter gör utkast till protokoll och översänder till Ulf för färdigställande och 

distribution. 

Gruset på vägarna 

Barbro tar kontakt med kommunen för att försöka påskynda städning av 

vägarna. 

Standstädning  

Beslutades att inte organisera strandstädning detta år p g a att eleverna på 

Kalvsunds skola redan har gjort ett jättebra jobb med att städa hela 

västsidan av Kalvsund. Däremot kommer det att organiseras städning av 

badplatsen och Körrgårn. Datum för detta föreslås till 11 juni. Ansvarig för 

anslag och aktiviteten är Tomas som ombeder Pelle Karlsson och Anna 

Isaksson om assistans. 

PM från revisorerna 

Ärendet hänskjuts till nästa styrelsemöte. 

Sjöbodsgruppens förslag till hyr- och köregler 

Ärendet hänskjuts till nästa styerslemöte. 

Torrtoan vid badplatsen 

Nichlas framförde förslag om att be kommunen att installera en mulltoa 

istället för den torrtoa som finns idag. Ulf tar upp frågan med Bo Hultskär 

och Barbro med ansvariga för sophanteringen. 
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9.  Information till hemsidan 

     Styrelsens sammansättning samt informationen om arbetsgrupperna. 

 

10.  Nästkommande styrelsemöten   

Beslutades att hålla de två följande mötena den första måndagen i månaden, 

klockan 19.00. Nytt beslut om kommande mötestider tas på september-mötet. 

 

Nästkommande styrelsemöten blir därför måndagen 13 juni, kl. 19.00 och 5 

september, kl 19.00. 

  

 11.  Mötets avslutande 

Ulf avslutade dagens styrelsemöte. 

 

 

Protokollet fört av;  

 

     

Karin André 

 

 

 

Protokollet godkännes;  

 

 

     

Ulf Thylander, Ordförande 

 

 

     

Eva Svensson, Justerande   

 

 


